
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 65
Vil ministeren redegøre for, hvad der ligger til grund for, at man fortsat ikke har oversendt 
en oversigt over de danske sikrings- og beskyttelsesrum, selvom det tidligere er blevet 
efterspurgt af Folketinget, jf. f.eks. artiklerne ”Flere partier vil optælle beskyttelsesrum i 
Danmark” på dr.dk den 5. marts 2022 og ”V og K kræver klar besked om beskyttelsesrum 
i Danmark” på jp.dk den 5. marts 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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